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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Justitie en Veiligheid over 
het bericht «Het is politie-eigen» (ingezonden 17 januari 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Lekken is politie-eigen»?1 Zo ja, klopt dit? 

Vraag 2
Hoe is het mogelijk dat bij onderzoeken naar het ambtsmisdrijf inhoudende 
het lekken van informatie door agenten veel mis gaat, terwijl gesteld wordt 
dat opsporing hiervan de hoogste prioriteit heeft? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat ieder lek er één teveel is? Zo ja, wat gaat u hier aan 
doen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dergelijke gevallen de integriteit van het korps 
aantasten en een schoffering zijn van de agenten die wel naar eer en 
geweten hun werk doen? 

Vraag 5
Hoe is het mogelijk dat de diverse afdelingen Veiligheid Integratie en 
Klachten (VIK) op een dergelijke van elkaar afwijkende en zelfs slordige 
manier werken, waardoor er soms zelfs sprake blijkt te zijn van «schaduwdos-
siers» en «lege dossiers»? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat deze afdelingen zo spoedig mogelijk op orde gebracht 
dienen te worden in die zin dat op eensluidende wijze ordentelijke dossiers 
worden opgebouwd in situaties waarin sprake is van melding van een 
(vermoeden van een) lek?

1 Telegraaf, 10 januari 2019, https://www.telegraaf.nl/nieuws/3005910/lekken-is-politie-eigen-
iedereen-doet-dat

 
 
 
 
kv-tk-2019Z00639
’s-Gravenhage 2019 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


